
PROTOKOL Nr XIII/2011

z obrad XIII SESJI RADY GMlNY KOLBIEL

z dnia 29 grudnia 2011 r.

Otwarcia obrad XIII Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^ Przewodniczacy
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w sesji uczestniczy
12 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada moze obradowac
i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastepca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radca Prawny - Pan Adam Dujczynski,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej
w Kolbieli - Pan Zbigniew Parol,

- Dyrektor Gminnego Zespolu
Ekonomiczno-Administracyjnego Szk61 - Pani Bozena Wilczek,

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Czlek6wce - Pani Malgorzata Szostak;

- Przewodniczacy Gminnej Komisji
Rozwiazywania Problem6w
Alkoholowych - Pan Mieczyslaw Nowak,

- Kierownik Samodzielnego Publicznego
Zakladu Opieki Zdrowotnej w Kolbieli - Pani Elzbieta Frydrysiak;

- Kierownik Posterunku Policji
w Kolbieli - Pan Mariusz Kilim

- dziennikarz ,,Linii Otwockiej" - Pan Wojciech Siergiejuk,
- soltysi wedlug zal^czonej listy oraz mieszkancy.

Przewodniczacy powital przybylych i przedstawil proponowany porza_dek obrad.

Proponowany porzadek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjecie proponowanego porz^dku obrad.
3. Przyjecie protokolu z obrad XII Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Sprawozdanie W6jta Gminy z dzialalnosci miedzysesyjnej.
5. Podjecie uchwal w sprawie :

- zmian w budzecie Gminy Kolbiel na rok 2011;
- zmian w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kolbiel

z dnia 29 grudnia 2010 r. dotyczacej Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Kolbiel na lata 2011-2017;

- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017;
- uchwalenia budzetu Gminy Kolbiel na rok 2012;
- uchwalenia Programu wsp61pracy Gminy Kolbiel z organizacjami

pozarz^dowymi oraz podmiotami prowadz^cymi dzialalnosc pozytku
publicznego na lata 2012-2014 r.;
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- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie
Kolbielnarok2012;

- uchwalenia plan6w pracy stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel
na2012rok.

6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamkni$cie obrad.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie proponowany porzadek obrad.
Za glosowalo 12 radnych, gios6w przeciw nie bylo, wstrzymuja_cych si$ nie bylo.
Proponowany porz^dek obrad zostal przyjety przy 12 glosach za.

pkt 3 porzqdku obrad Przewodniczqcy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokolu z obrad XII Sesji.

Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie przyj^cie protokolu z obrad XII Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Za jego przyj$ciem glosowato 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymujacych sie^ - nie bylo. Protok6! z obrad XII Sesji Rady Gminy Kolbiel zostal
przyj$ty przy 12 glosach za.

Realizuj^c pkt 4 por/,qdku obrad XV6jt Gminy Pan Adam Budyta przedstawil
Sprawozdanie z dzialalnosci mî dzysesy]nej.

20 listopada W6jt Gminy uczesmiczyl w spotkaniu z przedstawicielami Gmin Osieck,
Sobienie Jeziory dotyczqcym. Na spotkaniu przedstawiciele samorz^d6w przedstawili
wsp61ne stanowisko w sprawie dzierzawy slup6w oswietleniowych od zakladu
energetycznego, kt6rej koszt oszacowano na 4 zl netto od lampy.
23 listopada i 8 grudnia odbyly si$ spotkania w Starostwie Powiatowym w Otwocku na temat
dofmasowania wsp61nego biletu SKM-ZTM na trasie Warszawa - Otwock. Gminy
postanowtty partycypowac w kosztach powyzszego przedsi$wzi$cia w wysokosci:
Osieck i Kolbiel - 20.000 zl; Sobienie Jeziory - 40.000 zl; Celestyn6w - 80.000 zl;
Wiazowna - 230.000 zl; Karczew - 250.000 zl; a Powiat Otwocki w kwocie 600.000 zl
1 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl w zakonczeniu projektu ,,Szansa na lepsze jutro". Dzi$ki
projektowi 10 mieszkanek gminy uczestniczylo w kursie kucharskim i skorzystalo z pomocy
psychologa i doradcy zawodowego.
1 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl w oddaniu do uzytkowania ul. Piaskow^.
1 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl w posiedzeniu Rady Spolecznej przy SPZOZ w Kolbieli.
Tematem posiedzenia byl stan SPZOZ, kadra, ilosc chorych, budzet, propozycje zmian w
budzecie SP ZOZ. Na posiedzeniu tym zaproponowano zakup nowego autoklawu dla
stomatologii.
17 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl zjezdzie powiatowym OSP. W6jt Gminy wraz druhem
Miroslawem Staros, kt6remu powierzono funkcje Skarbnika, weszli w sklad Zarz^du
Powiatowego OSP. Druha Miroslawa Kozera powolano do Komisji Rewizyjnej.
20 grudnia ztozone zostaly wnioski o dofmasowanie ze zr6det zewn^trznych budowy
kanalizacji w miejscowosciach Bork6w, Rudno, Rudzienko.



20 grudnia W6jt Gminy podpisal akt notarialny na sprzedaz dzialki polozonej we Wtadzinie ,
o wielkosci 28 ar6w za kwote 14.100.000 zl.
20 grudnia W6jt Gminy wraz z Dyrektorem GZEAS odwiedzil Gminne Przedszkole w
Kolbieli, kt6rego podopieczni wystawili ,,Jaselka".
22 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu oplatkowym Klubu AA ,,Barka".
W6jt Gminy poinformowal o rozstrzygni^ciu przetargu na utrzymanie oswietlenia uHcznego.
Na realizatora zadania wybrano firm$ Andrzej Z6ltawski, Instal Bud z Targ6wki.
Poprosil o zglaszanie awarii oswietlenia bezposrednio do Urzedu Gminy.
W6jt Gminy poinformowal, ze we wsp61pracy z Urzedem Marszalkowskim Gmina
pozyskala sprzet komputerowy dla Urzedu Gminy. Potrzebny jest jednak lokal, gdzie
mieszkancy b$da mogli korzystac z szerokopasmowego lnternetu.
W celu realizacji powyzszego projektu konieczne jest przyjecie uchwaly w sprawie:
przyst^pienia Gminy Kolbiel do projektu kluczowego realizowanego przez Samorzad
Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Mazowieckiego 2007-2013, dzialania II Przyspieszenie e-Rozwoju
Mazowsza, poddzialania 2.2 Rozw6j e-uslug pn.: Rozw6j e-uslug i ich dostepu w ramach
Mazowieckiej Sieci Spoleczenstwa Informacyjnego ,,M@zowszanie".
Poprosil Przewodnicz^cego Rady o poddanie pod glosowanie zmiany w porzadku obrad -
dodanie do pkt 5 Podjecie uchwat, powyzszego projektu uchwaly.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie zmian$ w porzadku obrad - dodanie do pkt 5
Podj$cie uchwal, projektu uchwaly w sprawie: przyst^pienia Gminy Kolbiel do projektu
kluczowego realizowanego przez Samorz^d Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Mazowieckiego 2007-2013, dzialania
II - Przyspieszenie e-Rozwoju Mazowsza, poddzialania 2.2 Rozw6j e-uslug pn.: Rozw6j e-
uslug i ich dostepu w ramach Mazowieckiej Sieci Spoleczenstwa Informacyjnego
,,M@zowszanie".
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych si^ - nie bylo.
Zmiana w porzadku obrad - dodanie do pkt 5 Podjecie uchwal, projektu uchwaly w sprawie:
przystapienia Gminy Kolbiel do projektu kluczowego realizowanego przez Samorzad
Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Mazowieckiego 2007-2013, dzialania II Przyspieszenie e-Rozwoju
Mazowsza, poddzialania 2.2 Rozw6j e-uslug pn.: Rozw6j e-uslug i ich dost$pu w ramach
Mazowieckiej Sieci Spoleczenstwa Informacyjnego ,,M@zowszanie".
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych sie - nie bylo.

5 por/a(Jku obrad przyst^piono do podj$cia uchwal.

Przewodniczacy odczytal uchwal$ Nr XIII/74/2011 w sprawie: zmian w budzecie Gminy na
rok2011.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal dlaczego wydatki na wynagrodzenia osobowe pracownik6w
w oswiacie wzrosly o 99,9 %.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska odpowiadajac radnemu Tkacz wyjasnila, ze w
momencie planowania budzetu na rok 2011 brakowalo 100.000 zt na wynagrodzenia
nauczycieli. Zwr6cila takze uwage, ze trzeba uwzglednic brak mozliwosci dokladnego
zaplanowania wydatk6w na godziny ponadliczbowe.



Przewodniczaey poddal pod glosowanie uchwale Nr XIII/74/2011 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2011.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr XIII/74/2011 zostala przyj$ta przy 12 glosach za.

Wiceprzewodnicza^y Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwale Nr XIII/75/2011 w
sprawie: zmian w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2010 r.
dotycz$cej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawil Przewodnicz^cy Rady.
Stwierdzil, ze w przypadku zmiany przychod6w i rozchod6w koniecznejest dokonanie takze
prognozy fmansowej.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwat$ Nr XIlI/75/2011 w sprawie: zmian w
Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2010 r. dotyczacej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie - nie bylo.
Uchwala Nr XlII/75/2011 zostala przyj^ta przy 12 glosach za.

Przewodnicza_cy odczytat uchwal^ Nr XIIl/76/2011 w sprawie: Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal dlaczego w objasnieniach do prognozy uwzgl^dniono wzrost
wydatk6w o 2 %, w sytuacji gdy GUS podal wzrost inflacji o 2,8 %.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska odpowiadaj^c radnemu Tkacz wyjasnila, ze wydatki
w dziale Administracja i obsluga rady, planowane s^ na podstawie um6w a diety o inflacj^.
Wzrost wynika ze sredniej wzrostu wydatk6w z kilku lat.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwale Nr XIII/76/2011 w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie - nie bylo.
UchwataNrXIII/76/2011 zostataprzyjetaprzy 12glosachza,

Przewodnicz^cy odczytal uchwal$ Nr XIII/77/2011 w sprawie: uchwalenia budzetu Gminy
Kolbielnarok2012. '

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze projekt budzetu byl szczeg61owo omawiany
na wsp61nym posiedzeniu wszystkich komisji. Zwr6cil uwage, ze budzet na 2012 rok nie
b$dzie zadawalaj^cy, gdyz b^dzie mniejszy niz na rok biez^cy. Wyrazit jednak nadzieje, ze
budzet ulegnie zwi$kszeniu w ci^gu roku.
Przedstawii kwote dochod6w i wydatk6w budzetowych z uwzglednieniem wydatk6w na
fundusz solecki i zadania inwestycyjne, kt6re wymienil.
Zwr6cU uwage, ze wydatki na oswiat$ to okolo 40 % wydatk6w budzetowych.
Wyrazil przekonanie, ze jesli po ostatecznych informacjach z Ministerstwa Finans6w
wielkosci proponowane w budzecie nie ulegn^ zmniejszeniu to sytuacje taka nalezy
postrzegac jak najbardziej pozytywnie.
Poprosil o przyj$cie zaproponowanego budzetu i pomoc wjego realizacji.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr XIII/77/2011 w sprawie:



uchwalenia budzetu Gminy Kolbiel na rok 2012.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si$ - nie bylo.
UchwalaNrXlII/77/2011 zostalaprzyjetaprzy 12glosachza.

Wiceprzewodniczacy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal$ Nr XlIl/78/2011 w
sprawie: uchwalenia Programu wsp61pracy Gminy Kolbiel z organizacjami pozarzadowymi
oraz podmiotami prowadzacymi dziatalnosc pozytku publicznego na lata 2012-2014 r.

Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycz^cych projektu
uchwaly. Pytan nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr XIII/78/2011 w sprawie:
uchwalenia Programu wsp61pracy Gminy Kolbiel z organizacjami pozarzadowymi oraz
podmiotami prowadzacymi dzialalnosc pozytku publicznego na lata 2012-2014 r.
Za glosowalo 12 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si$ - nie bylo,
UchwalaNrXIIl/78/2011 zostalaprzyj$taprzy 12glosachza.

Przewodnicz^cy odczytal uchwal^ Nr XIIl/79/2011 w sprawie: uchwalenia Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwi^zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania
Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2012.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek przedstawila plan wydatk6w w ramach programu.

Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycz^cych projektu
uchwaly. Pytan nie zgloszono.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr XIII/79/2011 w sprawie:
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi^zywania Problem6w Alkoholowych
oraz Przeciwdziatania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2012.
Za glosowalo 12 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr XIlI/79/2011 zostala przyj$ta przy 12 glosach za.

Przewodnicz^cy odczytal uchwat^ Nr XIII/80/2011 w sprawie: uchwalenia plan6w pracy
stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel na 2012 rok.

Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch poprosit o zadawanie pytan dotyczacych projektu
uchwaly. Pytan nie zgloszono.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr XII1/80/2011 w sprawie:
uchwalenia plan6w pracy stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel na 2012 rok.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr XIII/80/2011 zostala przyj^ta przy 12 glosach za.

Przewodnicz^cy odczytal uchwat$ Nr XII1/81/2011 w sprawie:
przystqpienia Gminy Kolbiel do projektu kluczowego realizowanego przez Sarnorz^d
Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Mazowieckiego 2007-2013, dzialania I1 - Przyspieszenie e-Rozwoju
Mazowsza, poddzialania 2.2 Rozw6j e-uslug pn.: Rozw6j e-uslug i ich dost$pu w ramach
Mazowieckiej Sieci SpoleczenstwaInformacyjnego ,,M@zowszanie".



W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze Gmina w ramach programu zapewnia
media, zabezpieczenie i ubezpieczenie sprz$tu komputerowego.

Radny Pan Anatol Tkacz zwr6cil uwage_, ze w par. 1 wymienione zostal stanowisko W6jta,
kt6re nie zostalo przedstawione. Wyrazil przekonanie, ze zapis o przyjeciu stanowiska W6jta
powinien zostac wykreslony, w innym przypadku zachodzi dysonans miedzy tresciq uchwaly
a uzasadnieniera do niej.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaj^c radnemu Tkacz poinformowal, ze ten sam wz6r
uchwaly przyjmowato 240 samorzad6wijego zdaniem nie popelnily one bledu.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch zapytal czy Radny Tkacz potrzebuje przerwy na
sporz^dzenie poprawki.

Radny Pan Anatol Tkacz zwr6cil uwage, ze wyrazil jedynie swoje stanowisko, Brakuje
dokumentu - stanowiska W6jta.

Przewodniczqcy poddal pod giosowanie uchwal$ Nr XI1I/81/2011 w sprawie:
przyst^pienia Gminy Kotbiel do projektu kluczowego realizowanego przez Samorz^d
Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Mazowieckiego 20Q7-2013, dzialania II Przyspieszenie e-Rozwoju
Mazowsza, poddzialania 2.2 Rozw6j e-uslug pn.: Rozw6j e-uslug i ich dostepu w raniacb
Mazowieckiej Sieci Spoleczenstwa lnformacyjnego ,,M@zowszanie",
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie byto, wstrzymuj^cych sie - nie bylo.
UchwalaNrXlII/81/2011 zostalaprzyj^taprzy 12glosachza.

Pkt 7 i 8 porzqdku obrad - /apytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze Regionalna Izba
Obrachunkowa w Warszawie stwierdzila niewaznosc uchwaly w sprawie: rozpatrzenia
wniosku Solectwa G6zd o przyznanie srodk6w z funduszu soleckiego, wyodr^bnionego w
budzecie Gminy Kolbiel na 2012 rok.
RIO podzielilo stanowisko Radnego Urbaniak, ze termin do zlozenia wniosku o srodki z
funduszu soleckiego jest terminem prekluzyjnym i nie mozna go przekraczac. Poinformowal,
ze na wsp61nym posiedzeniu wszystkich Komisji radni ustalili, ze nie b$da^ skarzyli
powyzszego rozstrzygni^cianadzorczego do Wojew6dzkiego S^du Administracyjnego.

Radca Prawny Pan Adam Dujczynski stwierdzil, ze rozstrzygni^cie nadzorcze RIO w
sprawie uchwaly w sprawie: rozpatrzenia wniosku Solectwa G6zd o przyznanie srodk6w z
funduszu soleckiego, wyodrebnionego w budzecie Gminy Kolbiel na 2012 rok; jest
bezprawne i prowadzi do wykladni uznaj^cej za pusty przepis o kompetencji rady do
rozstrzygania w sprawie odrzuconego wniosku.

Klerawnik SPZOZ w Kolbieli Pani Elzbieta Frydrysiak poprosila o wsparcie zakupu nowego
autoklawu dla stomatologii, gdyz stary pracujejuz od 1999 r. Poprosila o wyrozumialosc dla
pracy SPZOZ, kt6ry moze miec problemy z uwagi na tragiczna. smierc jednego z lekarzy.

Radny Pan Aleksander Lorens wyrazil swoje niezadowolenie z traktowania os6b pelni^cych
funkcj$ soltysa i radnego przez Posterunek Policji w Kolbieli. Przekazal niezadowolenie
mieszkarvc6w Gminy Kolbiel z pracy Posterunku Policji w Kolbieli. Zwr6cil uwag$, ze na
terenie gminy wzrasta liczba kradziezy. Wyrazil nadziej^, ze dzi^ki wsparciu Gminy Kolbiel



zaplanowanym na 2012 r., dofmasowanie zakupu radiowozu w kwocie 20.000 zl, pojawi^ si?
patrole policji oraz , ze alkomat zakupiony dla policji za 10.000 zl uzyska wreszcie atest i
zostanie wykorzystany w biezaeej pracy. Poprosil Kierownika Posterunku Policji w Kolbieli o
spowodowanie nawi^zama kontaktu Dzielnicowego z soHysami.
Poinformowal, ze 18 wrzesnia interweniowai na Posterunku Policji w Kolbieli i sprawa do tej
pory nie zostala zalatwiona.

Kierownik Posterunku Policji w Kolbieli Pan Mariusz Kilim zaprosil radnego Lorens na
posterunek, celem wyjasnienia sprawy.

Pracownik Urz$du Gminy Pan Pawel Calka poprosil zebranych softys6w o wypemienie
ankiety ewaluacyjnej LGD ,,Natura i Kultura".

W6jta Pan. Adam Budyta poinformowal, ze s^ dost$pne kolejne egzemplarze kalendarzy
odbioru odpad6w. Zwr6cil uwag? , ze nowe regulacje gospodarki odpadami to wyzwanie dla
rady i urz$du gminy.

Przewodnicz^cy podzi^kowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady XI Sesji Rady
Gminy Kotbiel o godzinie 18.

Do protokolu dol^czono:

1. List^ obecnosci radnych.

2. List$ obecnosci soltys6w.

Na tym protok61 zakonczono.

Protokolowal:

Pawel Calka
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zaplanowanym na 2012 r., dofmasowanie zakupu radiowozu w kwocie 20.000 zl, pojawiq. si$
patrole policji oraz , ze alkomat zakupiony dla policji za 10.000 zl uzyska wreszcie atest i
zostanie wykorzystany w biezacej pracy. Poprosil Kierownika Posterunku Policji w Kotbieli o
spowodowanie nawiajzania kontaktu Dzielnicowego z soltysami.
Poinformowat, ze 18 wrzesnia interweniowat na Posterunku Policji w Kolbieli i sprawa do tej
pory nie zostala zalatwiona.

Kierownik Posterunku Policji w Kolbieli Pan Mariusz Kilim zaprosil radnego Lorens na
posterunek, celem wyjasnienia sprawy.

Pracownik Urz%du Gminy Pan Pawel Calka poprosil zebranych sottys6w o wypelnienie
ankiety ewaluacyjnej LGD ,,Natura i Kultura".

W6jta Pan Adam Budyta poinformowal, ze sâ  dostejme kolejne egzemplarze kalendarzy
odbioru odpad6w. Zwr6cil uwag? , ze nowe regulacje gospodarki odpadami to wyzwanie dla
rady i urz$du gminy.

Przewodnicz^cy podzi^kowal wszystkim za przybycie i zamknai obrady X1 Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 18 .

Do protokolu dolapzono:

1. List? obecnosci radnych.

2. List$ obecnosci soHys6w.

Na tym protok61 zakonczono.

Protokolowal: PRZEWODN!CZACY
RADYG

Pawel Calka Waldemar Kloch


